
DVE SEJI KOMITEJA OBČ. KONFERENCE ZK

O idejnosti študentov
Razpravljali so še o gradnji Tesovnikove
ulice, prekmitvj dela v Ljubljanskih
mlekamah in detavski kontroli

Čtanl komiteja občinske
konterence Zveze komunistov
Bežigrad so na seji komiteja
konec aprila obravnavali neka-
tera aktualna vprašanja delo-
vanja komunistov. Predstavni-
ka izvrSnega sveta obfiinske
skupftfiine in obČinske samo-
upravne komunalne skupnosti
sta seznanifa člane komiteja s
potekom gradnje Tesovnikove
ulice in s tem tudi z uresniče-
vanjem skiepov 16. seje obfiin-
ske konference ZKS. Predstav-
nika izvršnega sveta in komu-
nalne skupnosti sta zagotovila,
da potekajo dela na Tesovni-
kovi po planu in bo rekon-
strukcija zaključena v 1981. le-
tu. Člani komiteja so sprejeli
sklep, <rta je potrebno vztrajati
pri obstoječem planu In do-
konfiati projekt v dogovorje-
nem roku.

Sekretar osnovne organiza-
cije ZK v tozd Mlekarne je sez-
rtanil komite s poročilom o
prekinitvi deia v tozd Mlekar-
ne. Člani komiteja so v razpra-
vi opozorili, da pri prekinitvi
dela v tozd Mlekarne ni edini
razlog neinformiranost, am-
pak, da gre tudi za nerazume-
vartje vloge in nalog indivu-
dualnega poslovodnega orga-
na. Komunisti v tej sredini bo-
do moralt dati pobude za ure-
janje samoupravnih aktov, kot
tudi proučiti rezultate Integra-
ctje v sozdu. Razpravljalci so
predlagali, da mora 0 0 ZK
oceniti odgovornost članovZK
in predvsem vodilnih delavcev
in podprli stališče 0 0 ZK tozd
Mlekarne, da se skliče pro-
blemska konferenca na nivoju
sozda.

Na apritski seji komtteja so
prisotni sprejeli informacijo o
politični Soli ZK v Ljubljani in
opozorili kadrovsko komisijo
naj takoj pristopi k izdelavi
predloga ključa kadriranja za
vse tiste 0 0 ZK, ki ne bodo po
predhodnem evidentacijskem
postopku evidentirale nobene-
ga slušatelja.

čiani komiteja so razpravlja-
N tudi o izvedbi referenduma o
preoblikovanju KS in ocenili,
da je referendum politično
uspela akcija. Poudarili 30 po-
zitivno vlogo informativnih
medijev, posebno »Zbora ob-
čanov-, ki je zelo kvalitetno
opravil svojo nalogo.

Na drugi seji komiteja občin-
ske konference ZK, kt je bila 6.
maja, 30 filani komiteja raz-
pravljali predvsem o dveh
sktopih vpraianj - o porofiitu o
delu, stanju in pojavlh na po-
drofiju varstva samoupravnih
pravic delovnih Ijudi in druž-
bene lastnine, ki gaje pripravi-
ta pravobranitka samouprav-
IJanja Vlasta Dolenc in o ocenr
idejnega stanja študentov na
univerzi Edvarda Kardelja -
oceno je pripravil univerzitetni
komite zveze komunistov, čla-
nom komiteja pa jo je razfoži!
Ciril Baškovič.

Oružbena pravobranitka sa-

moupravljanja je v uvodnem
referatu seznanila Člane komi-
teja z delovanjem organov de-
lavske kontrole, ki bi morala
zaživeti bolj samostojno in sa-
ma reševati zadeve s področja
njene prlstojnosti o reševanju
vpraganj disiociranih enot in o
ukrepih družbenega varstva v
naSi občini. Člani komiteja ZK
so aktivnost družbene pravo-
branilke samoupravtjanja po-
zitivno ocenili in ugolovili, da
se ta institucija dobro uveljav-
Ija. Menili so, da bodo morali o
svojem delu in prizadevanjih
poročati komunisti, ki delajo v
komisrjah za spremljanje zako-
na o združenem delu.

Studentska probt«matika im
blla ze nekajkrat obravnavana,
tokrat 30 se člani komitejasez-
nanilj z oceno idejnega stanja
študentov na univerzi Edvarda
Kardelja, ki jo Je pripravit uni-
verzitetni komite zveze komu-
nistov. Člant komitejaso vsvo-
jih razpravah menilt, da ocena
ne razkriva v zadostni meri
družbene pogojenosti tn druž-
benega funkcioniranja idejno-
politifine diferenciacije med
študenti na univerzi kot tudi,
da ocena ne namenja potreb-
no pozornost problematizira-
nju neaktivne večine. Sprejeta
je bila pobuda. ki se je obliko-
vata Že na seminarju sekreta-
rtatov 00 ZK visokošotskih za-
vodov za BeŽigradom, da se

ustanovi komisija za delo s
Studenti. Komisija bo skrbela,
da bodo vsa področja dejavno-
sti, s katerimi se ukvarjaobčin-
ska konferenca ZKS Bežigrad,
osvetljena s posebnega vidtka
osnovnih organizacij ZK viso-
košolskih organizacij. Obliko-
vanih pa je btlo tudi precej
predlogov za usposabljanje
študentov - komunistov.

Prisotni na drugi ssji komi-
teja so se seznanili tudl s ka-
drovsktmi spremembami v
izvršnem svetu naše občmske
skupžčine. JANKO PUČNIK


